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بعضیها فکر میکنند من از برجام شرمندهام در حالی که به برجام افتخار میکنم اما معتقدم نباید بیش از حد به برجام

بپردازیم بلکه باید از فضای پس از برجام استفاده کنیم.

در نشست هیات نمایندگان اتاق تهران؛ 

محمدجواد ظریف در نشست هیات نمایندگان اتاق تهران گفت: بعضیها فکر میکنند من از برجام شرمندهام در حالی که به
برجام افتخار میکنم اما معتقدم نباید بیش از حد به برجام بپردازیم بلکه باید از فضای پس از برجام استفاده کنیم.

ظریف ادامه داد: برجام با خطر جدی مواجه نیست به شرط آنکه ما خودمان برجام را حفظ کنیم.

به گزارش اسپادانا خبر و نقل از انتخاب ، وی در بخش دیگری از سخنانش گفت: بعد از انقلاب به دلایل مختلف وزارت امور
خارجه کاملا سیاسی شد. ما از روزی که آمدیم قصد کردیم وزارت امور خارجه در خدمت توسعه باشد نه هزینهای بر روند

توسعه.
وزیر خارجه افزود: ما میخواهیم وزارت امور خارجه به روند توسعه کشور کمک کند نه این که با اقدامات خود بر توسعه

هزینه وارد کند.

[1] محمدجواد ظریفبرچسب ها: 

 

 

Page 1 of 1

https://www.espadanakhabar.ir/taxonomy/term/867

